
 
Muut asiat 
  
Kaupunkikehitys- ja tekninen valiokunta 24.09.2024 § 124    
      
 
 
 

 
Päätös  

- Arja Simola toi esille huolen koulujen riittävästä 
ilmanvaihdosta 

- Vesa Leino tiedusteli ylittyykö valiokunnan hyväksymä 
Erkonkaaren urakka 

- keskusteltiin kaupungin tietoteknisistä ongelmista 
- valiokunta haluaa, että keskitytään olemassa olevan 

infran ja kiinteistöjen ylläpitoon 
 
 


